



I Museumsbutikken finder du et bredt udvalg af kunstbøger, lokalt kunsthåndværk, dansk design, plakater, postkort, tekstil, kvalitetslegetøj og kreative ting til børn - i alle prisklasser. Lad dig inspirere, udforsk bøgerne og find unikke souvenirs designet ud fra nogle af museets egne værker.

EN In the Museum Shop, you will find a wide selection of art books, local crafts, Danish design, posters, postcards, textiles, quality toys and creative things for children - at all price ranges. Let yourself be inspired, explore the books, and find unique souvenirs designed from some of the museum's own artworks.

DE Im Museumsshop finden Sie eine große Auswahl an Kunstbüchern, lokalem Kunsthandwerk, dänischem Design, Postern, Postkarten, Textilien, und Qualitätsspielzeug - in allen Preisklassen. Lassen Sie sich inspirieren, erkunden Sie die Bücher, und finden Sie einzigartige Souvenirs, die aus eigenen Werken des Museums stammen.



Vendsyssel Kunstmuseum tilbyder masser af oplevelser både på museet og rundt om i Vendsyssel. Tag i sporet på kunsten - lyt, læs og oplev naturen gennem kunsten eller vær kreativ i VKM ArtCamp.

EN Vendsyssel Museum of Art offers plenty of experiences both at the museum and around Vendsyssel. Go In the Artists' Trail - listen, read, and experience nature through art or be creative in VKM ArtCamp.

DE Das Kunstmuseum Vendsyssel bietet jede Menge Erlebnisse an sowohl im Museum als auch rund um Vendsyssel herum. Folgen Sie den Spuren der Kunst - hören Sie, lesen Sie, und erleben Sie die Natur durch Kunst oder seien Sie kreativ im VKM ArtCamp.



Tirsdag - søndag kl. 11-16
Mandag lukket

Tuesday - Sunday kl. 11-16
Monday closed

Dienstag - Sonntag kl. 11-16
Montag geschlossen

Åbent mandage i uge 7,8 og 42,
2. påskedag, 2. pinsedag og 2. juledag.

Open Mondays in weeks 7,8, and 42,
Easter Monday, Whit Monday,
and 2nd Christmas Day.

Geöffnet Montags in den Wochen
7,8 und 42, Ostermontag, Pfingst-
montag und 2. Weihnachtstag.



Vendsyssel Kunstmuseum
P. Nørkjær's Plads 15 · 9800 Hjørring
+45 98 92 41 33 · info@vkm.dk · vkm.dk



Vendsyssel Kunstmuseum

Vendsyssel Museum of Art

Hjørring



Fri entré for børn og unge under 18 år

Free admission for children under 18 years

Freier Eintritt für Kinder unter 18 Jahren

Kunst i særklasse. Oplevelser for alle
Outstanding art. Experiences for everyone
Kunst in Sonderklasse. Erlebnisse für alle

P. Nørkjær's Plads 15 · 9800 Hjørring



Vendsyssel Kunstmuseum ligger i hjertet af Hjørring og har til huse i en tidligere Klædefabrik, som i 2003 blev forvandlet til kunstmuseum af arkitekt MAA Anna Maria Indrio. Her kan du opleve skiftende udstillinger og aktiviteter året rundt. Med 3000 kvm fordelt over 4 etager venter der masser af kunstoplevelser for hele familien.

EN Vendsyssel Museum of Art is located in the heart of Hjørring in a former textile factory, which in 2003 was turned into an art museum by architect MAA Anna Maria Indrio. Here you can experience changing exhibitions and activities all year round. With 3,000 sq.m. spread over four floors, plenty of art experiences await the whole family.

DE Das Kunstmuseum Vendsyssel liegt im Herzen von Hjørring und ist in einer ehemaligen Bekleidungsfabrik untergebracht, die 2003 von der Architektin MAA Anna Maria Indrio in ein Kunstmuseum umgewandelt wurde. Hier können Sie das ganze Jahr wechselnde Ausstellungen und Aktivitäten erleben. Auf 3000 m² verteilt auf 4 Etagen warten jede Menge Kunst-erlebnisse auf die ganze Familie.



På Vendsyssel Kunstmuseum finder du en enestående samling af moderne dansk kunst fra 1945 og frem til i dag med maleri, skulptur, kunsthåndværk og grafik. Samlingen fokuserer på kunst og kunstnere med tilknytning til Vendsyssel og tæller bl.a. Poul Anker Bech, Tove Anderberg og Niels Larsen Stevns.

EN At Vendsyssel Museum of Art, you will find a unique collection of modern Danish art from 1945 until today, including painting, sculpture, handicrafts and printmaking. The collection focuses on art and artists associated with Vendsyssel such as Poul Anker Bech, Tove Anderberg, and Niels Larsen Stevns.

DE Im Kunstmuseum Vendsyssel finden Sie eine einzigartige Sammlung moderner dänischer Kunst von 1945 bis heute mit Gemälden, Skulpturen, Kunsthandwerk und Grafiken. Die Sammlung konzentriert sich auf Kunst und Künstler, die mit Vendsyssel in Verbindung stehen, und umfasst z.B. Poul Anker Bech, Tove Anderberg und Niels Larsen Stevns.



Med vores kunstkuffert og detaljejagt bliver museumsbesøget hurtigt til en leg, hvor hele familien kan udforske kunsten og lade fantasien få frit spil. I kan også finde jeres indre kunstner frem i det kreative værksted.

EN With our art suitcase and detail hunt, the museum visit quickly becomes a game where the whole family can explore art and let their imagination run wild. You can also discover your inner artist in the creative workshop.

DE Mit unserem Kunstkoffer und der Detailsuche wird der Museumsbesuch schnell zum Spiel, bei dem die ganze Familie die Kunst erkunden und ihrer Fantasie freien Lauf lassen kann. In der Kreativwerkstatt können Sie auch Ihren inneren Künstler entdecken.

Læs mere her:
Read more here:
Hier können Sie
mehr lesen:



vkm.dk